
Protokół Nr  XLIX/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 września 2010 roku 
 
 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencka. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLIII/383/2010 z dnia 29 kwietnia 2010 roku w 

sprawie utworzenia klasy sportowej w LO w Sędziszowie. 
6. Uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik 

przyrody. 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVIII/406/2010 w sprawie ustalenia cen i zasad 

zwolnień za korzystanie z obiektów OSiR w Sędziszowie. 
8. Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadanie: Przebudowa 

drogi gminnej nr 003453T Borszowice – Grązów na długości 1.705km. 
9. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
10. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminy. 
11. Rozpatrzenie skargi Pani Teresy Szczerbińskiej zam. Sędziszów ul. Wesoła 10, 

dotyczy budowy studni dla potrzeb kompleksu sportowo-rehabilitacyjno-
edukacyjnego. 

12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13.  Odpowiedzi na interpelacje. 
14.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 3 
Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Radny J. Strzelec 
- kto ma robić wycinkę krzaków przy drogach Szałas, Sosnowiec? 
Pan Burmistrz 
- w Szałasie to są rowy melioracyjne, które muszą być przebudowane i trzeba zmienić 
średnicę przepustów bo zalewa posesje, 
- Sosnowiec rów przy transformatorze, były wykoszone zarośla, 



- Gniewięcin wykopano rów k/Łataś, dalej ma kopać powiat k/ Nowaka .  
To że nie funkcjonuje Spółka Wodna od wielu lat jest jedną z przyczyn że rowy nie 
były utrzymywane. Musimy reaktywować spółki wodne  i mieszkańcy muszą 
uczestniczyć w kosztach bo ten rok pokazał jak podniosły się wody gruntowe i jakie 
mamy problemy. 
Radny J. Strzelec 
- konkretnie jaka to firma ma robić, jeśli to wina braku melioracji to jakie pieniądze są 
potrzebne? 
- skąd pieniądze na oświetlenie w Słaboszowicach w trakcie roku? 
- nic Pan nie powiedział że jesteśmy gminą powodziową i że przyszły pieniądze, tylko 
2 Komisje  zostały poinformowane, to znaczy że pozostałe nie są już potrzebne. Słyszę 
że pieniądze już zostały podzielone. 
Pan Burmistrz 
- jako pierwsi wystąpiliśmy o uznanie nas za gminę powodziową, mieliśmy jeden 
dzień żeby wykazać drogi wraz ze wstępnymi przedmiarami. Na 102 gminy w 
województwie tylko 19 dostanie pieniądze, myśmy dostali 500.000zł, wykazaliśmy 10 
dróg. Mieliśmy wizytę z Urzędu Wojewódzkiego celem weryfikacji. 
Jeśli chodzi o modernizację rowów to powinny robić Spółki Wodne i gmina, główne 
cieki wodne są w gestii każdego właściciela. 
- w Gniewięcinie rów przydrożny i przez prywatną posesję kopaliśmy ręcznie aby 
wodę odprowadzić, 
- wnioski o oświetlenie w Słaboszowicach były składane od kilku lat, zadanie to 
zostało utworzone kilka sesji wcześniej, 
- remont samochodu OSP w Krzcięcicach oni są w systemie Ratowniczo – Gaśniczym 
kupować nowy czy remontować, remont robił PKS. 
Radny W. Tabor 
- czy Gniewięcin był ujęty podczas lustracji? 
Pan Burmistrz 
- to była lustracja drożności i potrzeb melioracji rzeki Mierzawy. Zarząd Melioracji i 
Gospodarki Wodnej wystąpił do nas abyśmy wycięli drzewa rosnące w korycie rzeki 
od Białowieży -  Czekaj- Gródek, tam jest potrzeba pogłębienia koryta. 
Radny T. Styczeń 
- pieniądze na oświetlenie w Słaboszowicach są z oszczędności w dziale oświetlenia. 
Radny Z. Konieczny 
- miała być robiona droga od torów łącznie z rowami, czy chodzi o te które mają być 
połączone z rowami przy powiatówce? Rów miał być k/ Ostrowski, Nowak od strony 
Mstyczowa. 
Pan Burmistrz 
- tak przygotowano specyfikację  że gdy przetarg wyjdzie drożej abyśmy mieli 
możliwość ograniczenia zakresu. Nie chcę mówić dzisiaj, po przetargu 
poinformujemy, już dziś proszę gdyby okazało się, że do podstawowego zakresu 
braknie ok. 20 – 50tys to będziemy prosić o zwołanie sesji nadzwyczajnej aby dołożyć 
te pieniądze. 
Ad. 4 
Radny W. Tabor 



- gdyby pogłębić odcinek rowu od kaplicy do rzeki Lipka to rozwiązałoby problem 
podtapiania kilkunastu posesji, 
- poprawić drogę od sołtysa do Zasady, 
- na starej Pile duże ubytki asfaltu, uzupełnić, 
- ustalić pas drogowy od PALKO do strzelnicy, 
- poprawić drogę od PALKO do p. Tasak. 
Radny T. Styczeń 
- wyciąć krzaki na zakręcie drogi Słaboszowice – Potok, brak widoczności, 
- Krzcięcice w stronę cmentarza k/Muszyńskiej wszcząć procedurę o przemianowanie 
na drogę gminną, 
- przeczyścić przepusty przy drodze Słaboszowice – Krzcięcice. 
Radny J. Sroka 
- po przebudowie drogi w Tarnawie została podniesiona a przystanek k/kościoła  
opadł, starsi ludzie mają problem z dostaniem się do autobusu. Trzeba utwardzić i 
podnieść ten plac pod przystankiem. 
- mieszkańcy Warszawki i Wydanki proszą o dokładne oznakowanie, 
- droga do pól koło Strzelczyk – Mędrek wytyczyć i uporządkować kamień rozsypany 
po deszczu, 
- słup energetyczny stoi w pasie drogowym, maszyny rolnicze nie mogą przejechać, 
prosimy o przestawienie. 
Radny Z. Sobota 
- wyjazd z Boleścic na drogę do przejazdu i na drogę główną zasłaniają zarośla  co 
powoduje brak widoczności, prosimy o wycięcie, 
- mieszkańcy Boleścic proszą aby Komisja Rolnictwa sprawdziła zalewanie posesji 
przez stawy p. Starzyńskiego, 
- proszę o przyjazd do Borszowic, plac zabaw ładnie wygląda ale trzeba zrobić 
dojście. 
Radny J. Wiencek 
- wyrównać zapadliska przy bl. 15 , pogłębiają się i stwarzają zagrożenie, 
- poprosił o wyczyszczenie rowu od wjazdu do Bazy TKR w stronę rzeki ok.30mb, 
ponieważ jest zarośnięty i woda nie odpływa. 
Radny Z. Gładki 
- przypominam ponownie o podcięciu gałęzi zwisających przy drodze od mostu do 
przejazdu, autobus zahacza i nie może przejechać. 
- poprawić barierkę przy drodze, 
- Dyrektor z Pawłowic prosi o utwardzenie zatoczki dla autobusu w Zagajach, 
- Łowinia od Sieńska za p. Baniak ciągle przez drogę płynie woda bo przepust 
niedrożny. 
Radny Z. Konieczny 
- poprosił o odziarnienie drogi k/ Góździk i Gacek, 
- na odcinku od powiatowej w stronę p. Ostrowskiego bardzo duże wyrwy w drodze, 
- odmulić rów od powiatówki do łąk, przy opadach zalewana posesja p.Leśniewskiego, 
przy łąkach złamany przepust, Klimontów nie ma dojazdu do łąk. 
Radny J. Strzelec 
- kiedy będzie zakupione USG dla MGOZ? 



- co dalej z malowaniem elewacji Komisariatu, będzie w grudniu robione? Pani 
Sekretarz powiedziała, że pieniądze przekazano. 
- co z oświetleniem w Białowieży k/Sobczyk? 
- droga do pól w Białowieży przez rzekę powinna być uwzględniona z pieniędzy 
popowodziowych, 
- czy z funduszu sołeckiego Mstyczowa miało być oświetlenie a nie ma. 
- fundusz sołecki w Przełaju, 2 tygodnie była pogoda  przywieziono bryczkę kamienia 
i co dalej, żarty sobie robicie, 
- rozmoknięta droga Przełaj – Przełaj Czepiecki, ludzie jeżdżą po polach, 
- asfaltowe drogi o szerokości 3m to moim zdaniem robi się tylko u Gładkiego i u 
Strzelca, 
- o ile zmniejszyła się liczba uczniów na rok szkolny 2010/2011? 
- targowisko – co dalej z terenem kupionym z obwodnicą? 
- kiedy będą robione drogi powiatowe? 
Radny S. Łazarski 
- załatwiłem zgodę dla wykonawcy kanalizacji podłączenie odpływu wody przez tory 
do rzeki, nie skorzystał i nadal woda leje się koło cmentarza. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłosił wycinkę krzaków na starej części Sosnowca, 
- odziarnić drogę bo były tylko 2 zestawy kamienia, to jest za mało, 
- proszę o ujęcie w budżecie dobudowę pomieszczenia przy OSP w Rynku, 
- kilkanaście razy zwracałem się w sprawie zwisających kabli telefonicznych, proszę 
wystąpić o ich podniesienie, 
- ponawiam prośbę o rozebranie muru przy wjeździe na Polną, 
- na ul. Partyzantów położony asfalt a k/ Stępnia duże zastoisko wody bo przepust 
niedrożny i woda już śmierdzi, 
- podciąć zwisające drzewa przy ulicach Partyzantów i Rynek. 
Pan Przewodniczący 
- przypomniał interpelację w sprawie chodnika na moście w Rynku, 
- Gródek przed mostem koło parowozowni zapada się kostka, na zakręcie zastoisko 
wodne, 
- przypomniał o czyszczeniu przepustów i rowów. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zapada się chodnik na Marianowskiej, sprawdzić póki jest na gwarancji. 
Ad. 5 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą w sprawie utworzenia klasy sportowej w LO w 
Sędziszowie, zmiana dotyczy liczby uczniów w grupach. 
Głosowanie 
13 głosów – za      uchwała Nr XLIX/412/2010 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego 
za pomnik przyrody. 
Głosowanie 
13 głosów – za               uchwała Nr XLIX/413/2010 



Ad. 7 
Pan K. Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia cen i zasad zwolnień za korzystanie z 
obiektów OSiR w Sędziszowie, w związku z sugestiami komisji ceny biletów zostały 
zmniejszone jak również stawka za wynajem kawiarni zapisujemy 50zł/godz. 
W § 3 zapisujemy upoważnienie dla Dyrektora do stosowania okresowych promocji. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw               uchwała Nr XLIX/414/2010 
Ad. 8 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę intencyjną w sprawie zabezpieczenia środków na zadanie 
„Przebudowa drogi gminnej Borszowice – Grązów na dł. 1,705km”. 
Radny J. Strzelec 
- w budżecie na kolejne lata mamy zaplanowane  1mln. zł, 700tys. i teraz jeszcze 
1.8mln. 
Pani Skarbnik 
- gdy będzie podpisana preumowa to wtedy po stronie dochodów zapiszemy 50%. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
10 głosów – za  
2 głosy wstrzymujące się               uchwała Nr XLIX/415/2010 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- w projekcie uchwała o zmianach w budżecie jest kwota 11.596zł zwiększenie dotacji 
do remontu Komisariatu. 24 maja Komenda Powiatowa Policji zwróciła się o 
dofinansowanie zakupu materiałów do remontu ok. 8,5tys. zł , można to było szybko 
zrobić ale tak się nie stało. Poinformowaliśmy Komendę powiatową, że muszą 
przeprowadzić pełną procedurę przetargową na malowanie, obróbki blacharskie i 
remont schodów. Przekazanie środków podpisaliśmy 2 sierpnia, poinformowaliśmy 
Komendę Wojewódzką , że my te brakujące środki dołożymy a oni przez ten czas 
przeprowadzą rozpoznanie cenowe. 20 września otrzymaliśmy pismo że z przetargu 
jest kwota 20.096zł najtańsza oferta i brakuje 11.596zł i my proponujemy dołożyć tą 
kwotę. My przekażemy te środki a do połowy października prace zostaną wykonane. 
Radny J. Strzelec 
- można to było [powiedzieć w informacji o pracy Burmistrza. 
Pani Skarbnik 
- pismo wydziału BRI o zmniejszeniu zakresu prac w drogach jako udział gminy o 
50.000zł i przekazanie ich na dotację dla ZUK na chodniki ul. Polna i Klimontowska, 
- Dyrektor SCK prosi o dodatkowe środki w kwocie 32.000zł na prace remontowe 
malowanie, wykonanie lamperii z tynku akrylowego, wymiana oświetlenia na Sali 
konowej, remont schodów od strony PKP, tkaniny, zakup farb, wymiana głównej rury 
zasilającej budynek w wodę, podłączenie instalacji przeciwpożarowej zaleconej przez 
PSP i koszt prac ok. 10.000zł. 
- p. Żelaśkiewicz o przeniesienie środków na termomodernizację Urzędu 10.000zł, 



- wydział RDG o przeniesienie środków z budowy świetlicy w Jeżowie na świetlicę w 
Pawłowicach w kwocie 6.000zł, 
- RDG zmiany w planie dochodów i wydatków na zadaniach adaptacja pomieszczenia 
w Zielonkach i plac zabaw w Borszowicach, 
- p. Nidzińska zmiana umowy z Rejonem Energetycznym jako płatnik ma być Urząd 
Miejski, 
- MGOZ mając na uwadze zabezpieczenie budynku tj. monitoring i naprawę dachu od 
strony południowej prosi o środki w wysokości 12.000zł. Pan Burmistrz proponuje 
przekazać kwotę 9.500zł. 
- informacja z MF o tym że Sędziszów otrzyma z rezerwy oświatowej kwotę 87.946zł 
na remonty szkół, 
- wprowadzamy do budżetu środki pozyskane ze sprzedaży złomu przez szkoły 
Tarnawa i Gimnazjum Sędziszów, 
- darowizna dla SP Krzcięcice od SEFAKO, 
- BRI informuje o zawarciu ugody sądowej  z KARTELEM za dodatkowe roboty na 
kwotę 31.000zł, 
- w Krzcięcicach stwierdzono potrzebę remontu pomieszczenia Oś. Zdrowia zalanego 
przez przeciekający dach, koszt prac ok. 7.500zł, 
- rozwiązaliśmy umowę z Izbą Wytrzeźwień w Kielcach i zmniejszamy plan na kwotę 
1.005zł, 
- wydział RDG zwraca się o zabezpieczenie środków w wys. 63.721zł na 
wynagrodzenia dla pracowników interwencyjnych, 
- SCK prosi o środki 16.000zł na utrzymanie orkiestry, 
- Klub Unia prosi o środki na wykonanie profesjonalnego odwodnienia stadionu,  
- dostaliśmy 30.000zł z FOGR, p. Muzoł proponuje te środki na bieżące utrzymanie 
dróg, 
Radny J. Strzelec 
- bieżące utrzymanie to obszerne pojęcie, gdzie to ma iść? 
Pan Burmistrz 
- te pieniądze już dawno poszły teraz uzupełniamy na bieżące utrzymanie. Zawsze 
wskazujemy 2 drogi i robimy a po otrzymaniu środków dajemy na wszelkie braki. 
Radny J. Strzelec 
- jako sołtys dostałem informacje jakie środki wpłynęły do Urzędu , były wskazane 
dojazdy do pól, Pan przewrócił uchwałę Rady. Czy te 30.000zł to mają być na dojazdy 
do pól? 
Pan Burmistrz 
- każda droga w Sędziszowie jest dojazdem do pól oprócz Dworcowej, to są drogi 
które klinujemy asfaltem. 
Radny J. Strzelec 
- w Charsznicy do każdego pola mają asfalt. 
Pani Skarbnik 
- wydział BRI prosi o 20.000zł na zakup kostki brukowej   na chodniki przy 
Dworcowej po kanalizacji, 
- zmiana klasyfikacji budżetowej w Gospodarce Komunalnej z opłat i kar za 
korzystanie ze środowiska kwota 130.799zł, 



- RDG o wprowadzenie do budżetu kwoty od Marszałka Województwa za zbiórkę 
opakowań, 
- utworzenie zadania w dziale 900 „budowa 2 sztuk zbiorników ścieków przy lokalach 
socjalnych” – 16.000zł, 
- p. Żelaśkiewicz w związku z umową ona realizację zadania E-świętokrzyskie, 
wprowadzenie jako zadania wieloletniego, 
- ZUK prosi o zmianę zał. Nr 9 do uchwały budżetowej przychody i wydatki zakładu o 
25.000zł. 
Radny J. Strzelec 
- szanując wszystkich chciałem zapytać o Oś. W Krzcięcicach, na każdej sesji na 
wszystko są pieniądze. Inne filie zniknęły a Krzcięcice nawet nie figuruję w NFZ to o 
co chodzi? 
Pan Przewodniczący 
- budynek jest nasz i skoro się leje to remont zrobić trzeba, czy może być zapis że nie 
jest to Filia Ośrodka tylko nasz budynek komunalny, który wymaga remontu. 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się         uchwała Nr XLIX/416/2010 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXIV/237/2008 w sprawie określenia 
wysokości opłaty targowej, zasad poboru, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, dotyczy zapisu o terminach wpłat opłaty targowej do kasy 
Urzędu. 
Głosowanie 
13 głosów – za              uchwała Nr XLIX/417/2010 
- przedstawiła uchwałę w sprawie pomocy rzeczowej – zakup kostki na chodniki przy 
Dworcowej. 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr XLIX/418/2010 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 
terenie gminy Sędziszów. Będziemy mieli 11 funkcjonujących świetlic, jest to duże 
zadanie do prowadzenia przez gminę. 
Radny J. Strzelec 
- czy decyzję kto będzie płacił i odpowiadał podejmuje Rada Sołecka a czy zebranie 
wiejskie? 
Pani Sekretarz 
- na utrzymanie środki z budżetu gminy, mogą też być z funduszu sołeckiego. 
Sołtys N. Jawor 
- czy wieś musi dawać z funduszu sołeckiego? 
Pani Sekretarz 
- nie musi to być z funduszu sołeckiego. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie regulamin korzystania ze świetlic 



Głosowanie 
13 głosów – za                uchwała Nr XLIX/419/2010 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Teresy Szczerbińskiej na 
działania Burmistrza Sędziszowa. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XLIX/420/2010 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o podaniu do zaakceptowania kartę i 
spis inwentaryzacyjny nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa, 
położonej w Słaboszowicach Obr.26 pow.2.40ha pozostającej w zarządzie UM i OSP 
Słaboszowice . 
Rada Miejska zaakceptowała przedstawioną kartę i spis inwentaryzacyjny. 
Ad.13 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
W. Tabor – rowy do rz. Lipka będziemy robić, na wysokości Nowak i Gądek, 
- jeśli chodzi o odziarnienia będziemy wybierać najgorsze i zrobimy, 
- pas drogowy do PALKO na 2011r, 
T. Styczeń – wycinka krzaków na krzyżówce Słaboszowice – Potok sprawdzimy czyje 
to jest i kto wytnie, 
- zmiana kwalifikacji drogi niemożliwa jest to typowa polna droga i nie spełnia 
warunków a bieżące utrzymanie jest konieczne, 
- czyszczenie przepustów przy drodze Słaboszowice – Krzcięcice wybierzemy do 
zrobienia najgorsze, mówię o drodze powiatowej na prywatnej działce jest to 
obowiązek właściciela. 
J. Sroka – podniesienie przystanku to poważne zadanie, sprawdzimy czy jest to 
możliwe teraz do wykonania, 
- oznakowanie domów zgłosić do p. Barskiej, 
- wytyczenie drogi na 2011 rok, 
- przestawienie słupa energetycznego sprawdzi p. Krupiński. 
Z. Sobota – wytniemy zakrzaczenia na wyjeździe z Boleścic, 
- Komisja Rolnictwa sprawdzi zalewanie posesji od stawu Starzyńskiego, 
- dojazd do placu zabaw rozeznamy. 
Z. Gładki – rów i przepust za p. Baniak sprawdzimy, 
Z. Konieczny – doziarnienie dróg tam gdzie najpilniejsze, 
- dojazd do łąk w Klimontowie jest od drugiej strony, przy obecnych opadach 
niemożliwe aby robić tak dużą inwestycję. 
J. Strzelec – to nieprawda że w tym okręgu nic się nie robi, w kadencji zrobiono w 
asfalcie 4870m dróg. Zaczęliśmy wozić kamieńca, jedna pani protestuje że ją zalewa i 
przerwaliśmy. 
Radny J. Strzelec 
- dlaczego nikt ze mną nie rozmawiał, ustalona było 400m od Hajdasa do kamieńca, 
teraz było 2 tygodnie pogody i można było robić. 



Pan Burmistrz 
- woziliśmy tam gdzie wskazał radny, 82t do łąk + transport, 83t na Przełaj Podlesie, 
musieliśmy przeładowywać z dużego samochodu na małe bo nie można było wjechać. 
Radny J. Strzelec 
- na moją prośbę kamień rozgarnął p. Hajdas a nie gmina proszę przyjechać i zobaczyć 
ile tam jeszcze potrzeba. 
Pan Burmistrz 
- dowieźliśmy ponad 200t kamienia, nie boimy się krytyki bo za nami stoją efekty, 
proszę nie mówić że nic nie robimy. 
- nie chcą się zgodzić na położenie asfaltu w Przełaju na prawo, 
- na wniosek zebrania w Mstyczowie objechałem drogi i są małe problemy ale nie 
katastrofa jak jest przekazywane, 
- USG dla MGOZ, przetarg będzie rozstrzygnięty w październiku, 
- lampa k/Sobczyka musi być ujęta jako zadanie inwestycyjne, znajdziemy środki w 
budżecie i utworzymy, 
- droga do pól w Białowieży, tam poszło 500t kamienia, tam zrobiona zapora żeby nie 
zalewało. 
Radny J. Strzelec 
- ale ci co mają łąki muszą jeździć naokoło, na drodze leżą betony z drutami, tak nie 
może być tam nie jest wyrównane. 
Pan Burmistrz 
- czy te druty nie mogliby usunąć mieszkańcy a nie wiązać nas w takie drobne sprawy, 
- czy fundusz sołecki Mstyczowa wykorzystany, oświetlenie nie będzie robione bo nie 
ma zgody osób, 
- źródełko leży w terenie Natura 2000, zrobimy tylko drewniany podest z poręczami i 
położymy kilka płytek, 
- ławki na parkingu w Mstyczowie zamówimy razem z poręczami przy źródełku, 
- 3m drogi robimy tam gdzie ludzie się zgodzą, 
- w br. będzie o 58 uczniów mniej, w następnych 6 latach już nie ubywa dzieci, 
- kilka razy mówiłem że będzie targowisko koło Biedronki, w br utwardzenie, 
ogrodzenie jeśli pogoda pozwoli to wybrukowanie a w 2011 buynek socjalny a nasz 
teren za obwodnicą przeznaczamy na parking, 
- drogi powiatowe już są robione. 
 S. Łazarski - kanalizacja sanitarna przy Kieleckiej mają już ułożone węże i pompują 
przez tory. 
- ulice Leśna, Majowa i Zielona w projekcie były przykanaliki a przy Polnej, 
Dworcowej, Jędrzejowskiej i Rynek nie było ani przykanalików ani krat a teraz 
musimy je zrobić. 
Z. Adamski – wycinkę zakrzaczeń zrobimy, 
- odziarnienie dróg tak jak wszędzie, 
- dobudowa pomieszczenia przy OSP jest celowe, zaplanujemy w budżecie, 
- właściciela muru przy Polnej szuka Pani barska, 
- sprawdzimy powód zastoiska wody przy Partyzantów, 
- drzewa w Rynku podetniemy, 
- zgłosimy most do poprawienia, 



- jest wiele zgłoszeń o zwisających kablach telefonicznych, ciągle przekazujemy do 
TPSA, 
A. Mysiara – zgłosimy chodnik na Gródku do poprawy, 
- jeśli chodzi o przepusty to wspólnie z Powiatem zbierzemy z terenu i zdecydujemy 
gdzie w pierwszej kolejności robimy. 
- wjazdy i mostki należą do właściciela posesji. 
Będziemy poprzez sołtysów rozdawać informacje jakie są obowiązki właścicieli w 
zakresie utrzymania rowów i cieków wodnych. Musimy ponownie podejść do sytuacji 
zmiany przez mieszkańców przebiegu rowów i przepustów. Przy nowych inwestycjach 
rowy i przepusty wchodzą w zakres prac natomiast przy remontach nie i każdy musi 
sobie utrzymywać sam. 
Radny J. Sroka 
- sołtys ze Swaryszowa prosi o uruchomienie funduszu sołeckiego na kamień, 
- rowy przy powiatowej  nie ma odprowadzenia i woda zalewa posesje Kamiński – 
Pabiańczyk, 
- ciek wodny to nie jest przez Szałas tylko za Tarnawą od Słupi, ludzie mają w 
piwnicach ponad 1m wody. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- ludzie pytają czy chodnik przy Polnej w ogóle będzie robiony. 
Pan Burmistrz 
- czekamy jak firma położy asfalt. 
Pan K. Chmaruk 
- przedstawił sprawę środków na przykanaliki do odbioru wody deszczowej przy 
powiatowych: Dworcowa, Polna i Jędrzejowaska oraz przy gminnych: Tysiąclecia, 
Kościuszki i Kolejowa. 
Kraty ściekowe musimy podłączyć przy Dworcowej, Rynek i Polna i odprowadzić do 
rzeki. 
Na Kolejowej była kanalizacja ogólnospławna, teraz zlikwidowano i musimy zrobić 
kraty kanalizacji deszczowej. Po negocjacjach firma dała kosztorys na kwotę 99.315zł, 
Wpusty deszczowe przy powiatowych  za 37.982zł i przy gminnych za 61.333zł. 
Prosimy o przegłosowanie aby na następnej sesji można było wprowadzić do budżetu. 
Rada zaakceptowała przedstawioną propozycję. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Radny J. Strzelec  
- skąd mają być środki na to zadanie? 
Pani Skarbnik 
- ze zwiększenia deficytu. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jeśli chodzi o orkiestrę to są konflikty ciągle grają u ks. Haczyka a do Rynku nie 
można ich zamówić. 
Radny J. Strzelec 
- podjąć uchwałę aby orkiestra grała we wszystkich parafiach. 
Pan Burmistrz 
- orkiestra bierze udział we wszystkich uroczystościach parafialnych, rocznicowych, 
kościelnych. 



Ad. 14 
Przewodniczący zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
                                      Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                  Sekretarz                                  Przewodniczył 
 
 
 
      
 
 


